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RO.0002.3.2025 

Protokół nr XIII/2025 

z sesji IX Kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu, która odbyła się w dniu 27 marca 2025 r. 

w godzinach 1305 – 1508 w Sali Posiedzeń Rady Miejskiej w Inowłodzu  

na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

Udział w sesji wzięli: 

1) Pan Bogdan Kącki – Burmistrz Inowłodza; 

2) Pani Renata Dąbrowicz – Sekretarz Gminy Inowłódz; 

3) Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

4) Pani Beata Janik – Radca Prawny Gminy Inowłódz; 

5) Pani Jolanta Malej – Kierownik Referatu Usług Komunalnych; 

6) Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej; 

7) Pani Dominika Mizerska – Kierownik Centrum Usług Wspólnych; 

8) Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego; 

9) Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji; 

10) Pan Krzysztof Jednac- Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu; 

11) Pan Bartosz Perz – Nadleśniczy Nadleśnictwa Spała; 

12) Pan Rafał Sobczak – Nadleśniczy Nadleśnictwa Smardzewice; 

13) Pan Jarosław Gwóźdź – Leśniczy w OHZ Glina (Nadleśnictwo Spała); 

14) Pan Radosław Trzciński – Leśniczy Leśnictwa Borki (Nadleśnictwo Spała); 

15) Pan Tomasz Samek – Leśniczy Leśnictwa Żądłowice (Nadleśnictwo Spała). 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

5. Informacja o działalności nadleśnictwa Smardzewice i Spała za rok 2024. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

8. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Inowłodzu podjętych w II półroczu 2024 roku. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie: 

a) zmian budżetu gminy Inowłódz na rok 2025; 

b) zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Inowłodzu oraz rocznych 

planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Inowłodzu na 2025 rok; 

c) przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Stałych Rady Miejskiej w Inowłodzu 

i sprawozdania z pracy Rady Miejskiej w Inowłodzu za rok 2024; 
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d) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Inowłódz na rok 2025”; 

e) zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przyłączeń budynków do 

kanalizacji sanitarnej; 

f) petycji o pomoc w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego przez 

nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, 

w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę 

bezpośrednio zgodnie z art. 4 KRP. 

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności: 

a) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2024; 

b) Gminnego Centrum Kultury za rok 2024; 

c) Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2024. 

11. Przyjęcie sprawozdania z realizacji: 

a) programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2024 roku; 

b) gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób doznających 

przemocy domowej w gminie Inowłódz na lata 2024 – 2028 za rok 2024; 

c) programu wspierania rodziny w gminie Inowłódz na lata 2022-2024 oraz z realizacji zadań 

wynikających z programu za rok 2024. 

12. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

13. Interpelacje i zapytania. 

14. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

15. Zamknięcie obrad XIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Ad. 1  

Otwarcie XIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu Pan Roman Rodakowski otworzył obrady XIII sesji 

IX kadencji i przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Burmistrza Inowłodza, Panią Sekretarz Gminy 

Inowłódz, Panią Skarbnik Gminy Inowłódz, Panią Radce Prawnego Gminy Inowłódz. Powitał również 

pracowników Urzędu Miejskiego, gości przybyłych na dzisiejszą sesję, jak również mieszkańców 

i internautów, korzystających z bezpośredniej transmisji w sieci. Przypomniał zebranym 

o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych osobowych. 

Ad. 2 

Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Obecnych jest 

15 radnych.  

 

Ad. 3 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

z materiałami na sesję. Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić zmiany do porządku 

obrad. 

Ze względu na brak pytań i propozycji zmiany, radni przeszli do głosowania nad porządkiem obrad. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad pozytywnie głosowało 15 radnych. 
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Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z obrad jest dostępny w Biurze Rady Miejskiej i radni 

otrzymali powyższy dokument w formie elektronicznej. Pan Przewodniczący wystąpił z zapytaniem, 

czy są uwagi do zawartości lub treści protokołu.  

Radni nie mieli pytań odnośnie protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Protokół z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu został pozytywnie przyjęty przez 

15 radnych. 

 

Ad. 5 

Informacja o działalności nadleśnictwa Smardzewice i Spała za rok 2024. 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Smardzewice Pan Rafał Sobczak przedstawił prezentację (załącznik nr 3). 

Radny Pan Tadeusz Pardej zapytał, jak wygląda ochrona lasu przed chrabąszczem, chrząszczem 

i przed kornikiem, jakie są działania. 

Pan Rafał Sobczak powiedział, że kornik to jest jeden z prostszych tematów, bo można wykładać mu 

pułapki itp. W przypadku chrabąszcza nie ma skuteczności. Nie są stosowane opryski chemiczne. Jest 

to powszechnie i już społecznie średnio akceptowalne. Jedyny środek, który nadleśnictwo stosuje, to 

zabezpieczenie korzeni sadzone, które wsadzane są do ziemi z środkiem pod nazwą Belem. 

Sołtys Pani Jadwiga Warczyk zapytała o wykup nieruchomości gruntowych od rolników, które 

sąsiadują z terenem lasów i nie są zagospodarowane rolniczo. Zapytała jak długo jeszcze lasy będą 

te działki odkupywać i jaka jest cena. 

Pan Rafał Sobczak powiedział, że sprawa jest nadal aktualna, działki kupowane są po cenach 

rynkowych. 

Sołtys Pani Ewelina Madej zapytała o żubry, czy wrócą w to samo miejsce, w którym przebywały 

kiedyś. 

Pan Rafał Sobczak powiedział, że Nadleśnictwo nie ma nic wspólnego z powrotem żubrów. 

Nadleśnictwo współpracuje z Kampinoskim Parkiem Narodowym. Osoba, która nadzoruje i zarządza 

tym majątkiem, powiedziała, że będzie w tym samym miejscu stado liczące 20 osobników. Aczkolwiek 

może się to zmienić, bo jednak S12 ma przebiegać przy Kampinosie. 

Sołtys Pani Ewelina Madej zapytała, czy jest sens, ponieważ poprzednie żubry zostały zabite na 

skutek choroby. 

Pan Rafał Sobczak powiedział, że Pani, która zarządza terenem informowała, że odbyły się tam 

wielokrotnie badania gleby, ponieśli wysokie kwoty, ale zagrożenia już tam nie ma. 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Spała Pan Bartosz Perz przedstawił prezentację (załącznik nr 4). 

Radna Pani Katarzyna Pawełoszek zapytała o przedział czasowy Planu Zagospodarowania Lasu. 

Pan Bartosz Perz powiedział, że aktualny dla Nadleśnictwa Spała plan jest na lata 2022-2031. 

Radna Pani Katarzyna Pawełoszek powiedziała, że jest napisane w prezentacji, że szczególnie 

istotne na etapie przygotowania planu jest zwołanie KZP, czyli Komisji Założeń Planu, zapytała, 

czy jest możliwość udziału społeczeństwa w obradach, czy informacja o obradach jest 

przekazywana przez stronę internetową, czy w prasie. 

Pan Bartosz Perz powiedział, że spotkanie takie było w roku 2020, a teraz kolejne w roku 2029. 

Informacja taka jest bardzo szeroko rozpowszechniona na BIP-ie nadleśnictwa, w lokalnej prasie itp. 

Radna Pani Teresa Kupis zapytała, czy na terenie Nadleśnictwa Spała znajdują się specjalne 

gatunki ptaków? 

Pan Bartosz Perz powiedział, że są m.in. 3 gniazda bociana czarnego. Dodatkowo są w trakcie 

poszukiwań gniazda bielika, który krąży nad Nadleśnictwem. 

Sołtys Pani Ewelina Madej zapytała, czy coś wiadomo o drodze na łąki w Zakościelu. 
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Pan Bartosz Perz powiedział, że według rozeznania nie ma potrzeby by droga była w tym roku 

poprawiana. 

 

Ad. 6 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do pracownika obsługującego Biuro 

Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że pełni dyżur telefonicznie. Pan 

Przewodniczący ponadto w okresie międzysesyjnym reprezentował Radę Miejską w różnych 

spotkaniach oraz zebraniach. 

 

Ad. 7 

Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację wraz z materiałami na 

sesję. Stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radna Pani Lidia Kacprzak złożyła wniosek, o podanie informacji jaka jest skuteczność 

składanych wniosków. 

Pan Burmistrz powiedział, że takie sprawozdanie zostanie przygotowane. 

Radna Pani Agnieszka Fuks zapytała o wniosek dot. zagospodarowania ronda w Inowłodzu. 

Pan Burmistrz powiedział, że wniosek został po raz 3 złożony. Program, do którego został złożony 

wniosek może niekoniecznie odnosi się do takich zadań, ale gmina chce nadać ciekawszy kształt 

i zagospodarować otoczenie wokół niego. Jest projekt i w oparciu o niego złożony został wniosek do 

Urzędu Marszałkowskiego. Pan Burmistrz rozmawiał w tym roku z przedstawicielem zarządu 

w Urzędzie Marszałkowskim o tym, żeby przychylnym okiem spojrzeli na wniosek, ponieważ jest to 

realizacja na rzecz Województwa. Droga i tereny nałażą do Urzędu Marszałkowskiego. 

Radna Pani Lidia Kacprzak zaproponowała, aby na ul. Klasztornej w Inowłodzu zamontować 

czasowy pomiar ruchu. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych 

pomiędzy sesjami została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 8 

Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Inowłodzu podjętych w II półroczu 2024 roku. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację wraz z materiałami na 

sesję. Stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Pani Renata Dąbrowicz - Sekretarz Gminy Inowłódz przedstawiła informację o realizacji uchwał Rady 

Miejskiej w Inowłodzu podjętych w II półroczu 2024 roku. Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma 

pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku uwag i zapytań Pan Przewodniczący 

poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Inowłodzu 

podjętych w II półroczu 2024 roku została przez radę przyjęta. 

 

Głos zabrał Pan Hubert Fijałkowski, mieszkaniec gminy ościennej, posiadający działkę na terenie 

gminy Inowłódz „Ja nie jestem mieszkańcem tutaj gminy, natomiast zakupiłem działkę. 

Zakupiłem działkę tutaj w miejscowości Konewka. Została w zeszłym roku podjęta uchwała 

odnośnie podatku za grunty. Mój grunt, czyli działka o znaczeniu BP, a w gruntach gminy jest 

oznaczona jako grunty pozostałe, została ustanowiona stawka za metr kwadratowy gruntu na 

poziomie 73 groszy, czyli najwyższej stawki możliwej dopuszczalnej przez ogólnie no ten krajowy 
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jakby tam tą stawkę taką krajową. Jest to wzrost do 40% względem zeszłego roku. Dopóki ja nie 

wybuduję tam budynku, a będę mieszkańcem, bo budujemy się. Ten jest wiem, że tutaj 

rozmawiałem z Burmistrzem, że jest kilkanaście czy kilkadziesiąt osób w gminie, które mają 

działki o takim oznaczeniu. Mają one wszystkie w tym roku względem zeszłego roku wzrost o 40% 

kwoty podatku. To jest bardzo duży wzrost. I chciałbym tutaj się zapytać, jak Państwo się na to 

zapatrują, bo w moim przypadku nie ma tam żadnych mediów. Ta działka jest pusta na ten 

moment, z płacę ogromny, bardzo duży podatek względem tego, co płacę na przykład mieszkając 

w innej gminie i mając tam dom. Jak można się jakby tutaj rozwiązać tą sytuację? Bo ja akurat 

na to zwróciłem uwagę i osoby, które mieszkają, bo jeszcze tam mamy sąsiadów, którzy też mają 

tak oznaczoną działkę. Natomiast wiem tutaj z rozmów z Burmistrzem, że osoby mają takie działki 

też w Spale i okolicach. I jak można to rozwiązać? Nie wiem, przyszłościowo, bo w tym roku, 

wiadomo, musiałem ten podatek zapłacić, czy jest możliwość zmniejszenia tego podatku? Bo 

dopóki mówię, dopóki moja działka nie zostanie przekształcona, ten podatek, no jest jakby na 

bardzo wysokim poziomie. 

 

Pan Burmistrz powiedział, że „rzeczywiście ta sytuacja jest taka dla nas trochę zaskakująca. Jest 

kilkanaście, może 10 takich przypadków, gdzie właściciele gruntów płacą, będą płacić na poziomie 

wyższym, czy już płacili, bo to obowiązuje na ten rok. I ta stawka w tej grupie została rzeczywiście 

podniesiona dużo wyżej niż w innych. Nie chcielibyśmy w trakcie roku zmniejszać może tego podatku. 

Ja będę na pewno o tym pamiętał, będę prosił, jeżeli dane nam będzie uchwalać, podatki na kolejny rok 

o potraktowanie, tylko w tą drugą stronę tej grupy podatników przy ustaleniu podatku na kolejny rok. 

Taka jest tutaj na pewno deklaracja z mojej strony. Oczywiście to Państwo radni będą decydować, czy 

tak zrobimy. 

 

Nastąpiła zmiana kworum (1405) 

Liczba radnych obecnych na sali obrad: 14 

Obrady sesji opuściła: Radna Pani Beata Kęsy 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie: 

a) zmian budżetu gminy Inowłódz na rok 2025; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmian budżetu gminy Inowłódz na rok 2025. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XIII/82/25 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

b) zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Inowłodzu oraz 

rocznych planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Inowłodzu na 2025 rok; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego ramowego planu 

pracy Rady Miejskiej w Inowłodzu oraz rocznych planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Inowłodzu na 2025 rok. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 
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Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XIII/83/25 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

c) przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Stałych Rady Miejskiej w Inowłodzu 

i sprawozdania z pracy Rady Miejskiej w Inowłodzu za rok 2024; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Inowłodzu i sprawozdania z pracy Rady Miejskiej w Inowłodzu za 

rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XIII/84/25 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

d) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Inowłódz na rok 2025”; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Jolanta Malej – Kierownik Referatu Usług Komunalnych przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Inowłódz na rok 2025”. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XIII/85/25 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

e) zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przyłączeń 

budynków do kanalizacji sanitarnej; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przyłączeń budynków do kanalizacji 

sanitarnej. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XIII/86/25 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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f) petycji o pomoc w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego 

przez nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy 

z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł 

sprawować władzę bezpośrednio zgodnie z art. 4 KRP. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego przedstawił projekt uchwały w sprawie 

petycji o pomoc w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego przez 

nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu 

wprowadzenia ładu konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio 

zgodnie z art. 4 KRP. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 6 głosów za, 1 głos wstrzymujący; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska – 6 głosów za, 2 głosy wstrzymujące. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 13 radnych, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr XIII/87/25 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Nastąpiła przerwa w obradach od godz. 1424, do godz. 1439. 

 

Ad. 10 

Przyjęcie sprawozdania z działalności: 

a) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2024; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji sprawozdanie. 

Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 

14 radnych. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

b) Gminnego Centrum Kultury za rok 2024; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji sprawozdanie. 

Pan Krzysztof Jednac – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury przedstawił sprawozdanie z działalności 

Gminnego Centrum Kultury za rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. 

Radny Pan Tadeusz Pardej zapytał, w jakiej formie udostępniany jest teren Zamku dla PROEM 

w ramach spektaklu „Droga do Jerozolimy”. 

Pan Krzysztof Jednac powiedział, że Zamek jest udostępniany bezpłatnie w ramach wzajemnej 

promocji, forma taka jest praktykowana od lat. 

Radna Pani Teresa Kupis zapytała o wydatki związane z Hubertusem. 

Radna Pani Teresa Kupis dostała informację, że zestawienie wydatków związanych z Hubertusem 

zostało radnym przedstawione na poprzednich sesjach, w odpowiedziach na wnioski. 
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Wobec braku większej ilości uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji 

stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 

14 radnych. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

c) Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2024. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji sprawozdanie. 

Pani Dominika Mizerska – Kierownik Centrum Usług Wspólnych przedstawiła sprawozdanie 

z działalności Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 

14 radnych. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji: 

a) programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2024 roku; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji sprawozdanie. 

Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2024 roku. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 6 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 7 głosów za. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 

14 radnych. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

b) gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób doznających 

przemocy domowej w gminie Inowłódz na lata 2024 – 2028 za rok 2024; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji sprawozdanie. 

Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób 

doznających przemocy domowej w gminie Inowłódz na lata 2024 – 2028 za rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 

14 radnych. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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c) programu wspierania rodziny w gminie Inowłódz na lata 2022-2024 oraz z realizacji zadań 

wynikających z programu za rok 2024. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji sprawozdanie. 

Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji programu wspierania rodziny w gminie Inowłódz na lata 2022-2024 oraz 

z realizacji zadań wynikających z programu za rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 8 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 

14 radnych. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o pełnej realizacji wniosków przekazana została 

w korespondencji. Stanowi ona załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Radni nie 

zgłosili pytań. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XII sesji Rady 

Miejskiej w Inowłodzu została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 13 

Interpelacje i zapytania. 

Brak interpelacji i zapytań. 

 

Ad. 14 

Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

Radna Pani Agnieszka Fuks zgłosiła wniosek o wyrównanie drogi tzw. „przedłużenie ul. Wolskiej” 

w Inowłodzu. 

Radna Pani Agnieszka Fuks zgłosiła wniosek o przegląd drogi w Poświętnem za Panem Sołtysem, 

do drogi powiatowej. 

Radna Pani Agnieszka Fuks zgłosiła wniosek o wyrównanie poboczy na drodze, która biegnie 

z Królowej Woli do Rzeczycy. 

Radna Pani Teresa Kupis złożyła wniosek o wycięcie krzaków przy wyjeździe z ul. Wolskiej (od 

strony Inowłodza) na drogę powiatową w stronę Królowej Woli. 

Radna Pani Lidia Kacprzak zgłosiła wniosek, aby odpowiednia komórka zajęła się 

inwentaryzacja dróg, które są drogami dojazdowymi do pól oraz doprowadzenie ich przed wiosną 

do użyteczności. 

Radny Pan Tadeusz Pardej złożył wniosek o przygotowanie projektu na budowę świetlicy 

wiejskiej w Dąbrowie na działce należącej do wspólnoty gruntowej. 

Radny Pan Roman Rodakowski zgłosił wniosek o uzupełnienie poboczy na ul. Hubala w Spale, za 

mostem w stronę osiedla. 

Radna Pani Katarzyna Cieślik zapytała o to, czy są plany odnośnie składania wniosków, jeżeli 

chodzi o zagospodarowanie i dokończenie prac przy PSP w Brzustowie. Prosiła o uwzględnienie 

tej inwestycji. 
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Pan Burmistrz powiedział, że na bieżąco obserwowane są programy, z których gmina mogłaby 

skorzystać. Na ten moment Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej wydaje 

się być jedynym źródłem, gdzie gmina mogłaby o takie środki aplikować. Na ten moment nie ma 

programu, jeżeli pojawi się w tej, bądź w jakiejkolwiek innej instytucji, do której można będzie składać 

wnioski, to gmina będzie aplikować. Podobna sytuacja jest z otoczeniem Ośrodka Zdrowia 

w Inowłodzu. W tym samym czasie był zrobiony projekt, co dla PSP w Brzustowie, natomiast na tego 

typu zadanie nie było możliwości dofinansowania. 

Radna Pani Katarzyna Pawełoszek ponowiła wniosek z msc. listopada o przedstawienie należności 

nieściągalnych w Gminie. Dodatkowo poprosiła o przedstawienie zadłużeń dotyczących 

gospodarki odpadami komunalnymi na koniec 2024 r. z podziałem na sołectwa. 

Radna Pani Katarzyna Pawlik zgłosiła, że na drodze „do Hubertusa” w Brzustowie znajduje się 

duża ilość piachu, są koleiny, droga jest nieprzejezdna. Zaczyna się sezon, gdzie rolnicy 

wyjeżdżają na pola i robi się problem. 

Pan Burmistrz powiedział, że gmina jest w trakcie remontu dróg gruntowych, dojazdowych do pól. Do 

tej pory warunki nie były sprzyjające. Jeżeli gdzieś gmina nie dotrze, mieszkańcy proszeni są 

o informację. 

Radny Pan Piotr Gawęda wspomniał również o drodze w Brzustowie na pastwiskach nad górą. 

Przejeżdżają tam samochody ciężarowe, tworząc duże koleiny. Droga nie jest przejezdna dla 

samochodów osobowych. 

Pan Burmistrz powiedział, że wiadomo jest, kto drogę zniszczył. Dodał, że gmina postara się, aby 

w najbliższych dniach droga została doprowadzona do użytku. 

Radny Pan Piotr Gawęda złożył wniosek o usunięcie piachu i błota z drogi powiatowej między 

Inowłodzem, a Brzustowem (wyjazd od kopalni). 

Pan Burmistrz powiedział, że postara się zgłosić do przedsiębiorcy, aby samochody wyjeżdżające nie 

powodowały takich sytuacji na drodze powiatowej. 

Radna Pani Lidia Kacprzak zapytała, czy hałdy, znajdujące się na wprost wyjścia z Zamku, to 

kwestia gminy, aby je uprzątnąć. 

Pan Burmistrz powiedział, że gmina przyjrzy się sytuacji. Działka, na której znajdują się osypiska jest 

działką prywatną. Jeżeli będzie trzeba, gmina zobowiąże osobę tak, aby hałda nie zagrażała 

mieszkańcom. 

Sołtys Pani Jadwiga Warczyk głosiła, że na Brzustowie na Kolonii III, ubytki w drodze ostatnio 

zostały zasypane ostrym tłuczniem. Poprosiła o przejrzenie drogi i przykrycie ostrego materiału 

czymś lepszym. 

Sołtys Pani Jadwiga Warczyk poprosiła, aby równiarka przejechała przez drogę na Kolonii III 

oraz po drodze, która biegnie na prawo od wysypiska, w kierunku torów. 

 

Ad. 15 

Zamknięcie obrad XIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu 

 

                                                                                                 Roman Rodakowski 

      Protokół sporządzony przez: 

 

  Podinspektor ds. obsługi biura rady  

i ewidencji działalności gospodarczej 

 

                 Patrycja Kęsy 

 
*Załączniki do protokołu dostępne w Biurze Rady Miejskiej, pok. 1, ul. Spalska 2, 97-215 Inowłódz. 

**Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 


